
Senja-veien fikk ingen ekstraordinær be- 
vilgning i år. 

 
 

Den 103år gamle planen bør nå 
realiseres fullt ut. 

 
 
 
Senja-veien fikk altså ingen tildeling av de ekstraordinære veimidlene i år. Dette 
anlegget skal med andre ord fremdeles sultefores — mens tusener av mennesker 
venter på den såkalte Tverrveien. Skulle ikke denne 103 år gamle planen snart 
kunne realiseres fullt ut? 
 
En kan jo uten tvil si at Tverrveien er en av de viktigste veianlegg den norske stat 
har ofret penger på de siste år. 
 
I og med at det ikke ble noen ekstratildeling i år, har en forsømt enda en 
anledning til å påskynde fullførelsen av veien. Det trenges store summer før 
tverrveien er ferdig. Bare brua over Straumen vil bli en meget kostbar affære.  
 
En kan spørre hvorfor Senjaveien stadig vekk blir glemt. Er våre stortingsmenn 
ikke påpasselige nok? Ja, personlig har jeg det inntrykk at vi har tingmenn som 
tier våre veikrav ihjel. Disse menn må vi slippe ut av trengselen — slik at de får tie 
uten at det skader noen. 
 

 
Trafikant. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Senjens Blad 17.03. 1959. 


